

7 COURSE SET MENU FOR 4 四位套餐

\$338

BBQ Roast Platter (2 varieties) 烧味双拼

#Braised Shark's Fin served in Hot Stone Pot / Double-boiled Fish Maw Soup with Sea Whelk & Chicken 浓汤石锅翅 或 螺头鸡炖花胶

> Sautéed Green Wrasse with Celery in Szechuan Sauce 川汁西芹青衣球

Braised Fresh 8-head Whole Abalone with Goose Web 八头鲜鲍扣鹅掌

Fried Rice with Abalone Sauce wrapped in Lotus Leaf 鲍汁荷叶饭

> Almond Cream 生磨杏仁茶

Longevity Bun 万寿蟠桃

*鱼翅有其它食材可代替,请向服务员咨询。*Alternative for Shark's Fin available upon request. Subject to extra charges.

*Set menu discount is not valid from 30 Apr – 2 May 2016. Promotion is valid for Jadeite member with payment made using a DBS/POSB Credit or Debit card only. Promotion is not valid on eve of/and PH. Valid for dine-in and while stocks last. Earning of JPoints is not allowed for set menus and promotional items. Deposit of \$200 or 10% of the set menu, whichever is higher, is required to secretary. The management reserves the right to substitute product/s of equal value in the event that the original product/s are sold out. D8C T&Cs apply. Please refer to the D8S Lifestyle app.

双亲节套餐折扣不限于2016年4月30日至5月2日。促销只限于玉荟会员及须使用星展/储蓄银行信用卡或转账卡付款。促销不包括公共 假期前夕及假日。只限堂食、售完即止。双亲节套餐不可赚取积分。订位需支付\$200或套餐的10%以上费用作为规金、数额较高者为 准;如客户取消订座,所缴交订金恕不退还。如有任何食材供应短缺、翡翠保留权力更换任何同价食材,不需作另行通知。欲了解详 情, 请弹览 DBS Lifestyle app.

8 COURSE SET MENU FOR 6 六位套餐

\$488

Roast Suckling Pig Platter 乳猪双拼

Bird's Nest Thick Soup with Yellow Fungus / #Braised Shark's Fin with Crab Meat in Brown Sauce 黃耳燕窝羹 或 紅烧蟹肉翅

> Sautéed Sliced Chicken with Young Ginger & Pineapple 紫萝炒鸡片

Braised Fresh 8-head Whole Abalone with Sea Cucumber 八头鲜鲍扣海参

Steamed Marble Goby with Supreme Soya Sauce 清蒸笋壳

Red Bean Paste with Mandarin Peel 陈皮红豆沙

> Longevity Bun 万寿蟠桃

*鱼翅有其它食材可代替,请向服务员咨询。*Alternative for Shark's Fin available upon request. Subject to extra charges.

*Set menu discount is not valid from 30 Apr – 2 May 2016. Promotion is valid for Jadeite member with payment made using a DBS/POSB Credit or Debit card only. Promotion is not valid on eve of/and PH. Valid for dine-in and while stocks last. Earning of JPoints is not allowed for set menus and promotional items. Deposit of \$200 or 10% of the set menu, whichever is higher, is required to secret erservation. The management reserves the right to substitute product/s of equal value in the event that the original product/s are sold out. D8C T&Cs apply. Please refer to the D8S Lifestyle app.

双亲节套餐折扣不限于2016年4月30日至5月2日。促销只限于玉荟会员及须使用星展/储蓄银行信用卡或转账卡付款。促销不包括公共 假期前夕及假日。只限堂食、售完即止。双亲节套餐不可赚取积分。订位需支付\$200或套餐的10%以上费用作为规金、数额较高者为 准;如客户取消订座,所缴交订金恕不退还。如有任何食材供应短缺、翡翠保留权力更换任何同价食材,不需作另行通知。欲了解详 情,请游览 DBS Lifestyle app.

9 COURSE SET MENU FOR 10 十位套餐

\$838

BBQ Quartet Combination Platter 四喜大拼盘

#Braised Shark's Fin Thick Soup with Dried Seafood / Fresh Crab Meat & Chinese Spinach Thick Soup 鲍参翅肚羹 或 鲜蟹肉苋菜羹

Sautéed Sliced Quail with Ginger & Pineapple 紫萝鹌鹑甫

Braised Fresh 8-head Whole Abalone with Mushroom 八头鲜鲍扣秋菇

Steamed Sea Garoupa with Minced Garlic 蒜茸蒸海斑

Stewed Assorted Vegetable 壹品烩上素

Braised Ee-fu Noodle with Crab Meat 蟹肉干烧伊面

Red Bean Paste with Mandarin Peel 陈皮红豆沙

> Longevity Bun 万寿蟠桃

*鱼翅有其它食材可代替,请向服务员咨询。*Alternative for Shark's Fin available upon request. Subject to extra charges.

*Set menu discount is not valid from 30 Apr – 2 May 2016. Promotion is valid for Jadeite member with payment made using a DBS/POSB Credit or Debit card only. Promotion is not valid on eve of/and PH. Valid for dine-in and while stocks last. Earning of JPoints is not allowed for set menus and promotional items. Deposit of \$200 or 10% of the set menu, whichever is higher, is required to secret erservation. The management reserves the right to substitute product/s of equal value in the event that the original product/s are sold out. D8C T&Cs apply. Please refer to the D8S Lifestyle app.

双亲节套餐折扣不限于2016年4月30日至5月2日。促销只限于玉荟会员及须使用星展/储蓄银行信用卡或转账卡付款。促销不包括公共 假期前夕及假日。只限堂食、售完即止。双亲节套餐不可赚取积分。订位需支付\$200或套餐的10%以上费用作为规金、数额较高者为 准;如客户取消订座,所缴交订金恕不退还。如有任何食材供应短缺、翡翠保留权力更换任何同价食材,不需作另行通知。欲了解详 情,请游览 DBS Lifestyle app.

OUTLETS LISTING 分店详情

CRYSTAL JADE PALACE RESTAURANT 翡翠皇宫洒家		CRYSTAL JADE LA MIAN XIAO LONG BAO / CRYSTAL JADE JIANG NAN	
Ngee Ann City #04-19	T (65) 6735 2388	翡翠拉面小笼包 /	
CRYSTAL JADE GOLDEN PALACE 翡翠金阁		翡翠江南 Blk 470, Toa Payoh Lor 6, #01-70	T (65) 6250 2301
Paragon S.C. #05-22	T (65) 6734 6866	(opposite HDB Hub)	,
CRYSTAL JADE PRESTIGE	` ′	VivoCity #01-52	T (65) 6221 1830
翡翠荟		Bugis Junction #B1-04A	T (65) 6339 6902
Marina Bay Financial Centre	T (65) 6509 9493	Great World City #02-43	T (65) 6738 5595
#02-01 Ground Plaza		Holland Avenue 241	T (65) 6463 0968
CRYSTAL JADE DINING IN 翡翠膳坊		Jurong Point JP2 #03-96	T (65) 6790 2212
VivoCity #01-112	T (65) 6278 5626	C-JADE DELI CORNER	
CRYSTAL JADE KOREAN GINSENG CHICKEN & BBQ 非观会或区域域结束型型型		翡翠美食 nex Cold Storage #B2-45	T (65) 6509 3032
翡翠参鸡汤烧烤(韩国料理) Ngee Ann City #B2-36A	T (65) 6733 3229	CRYSTAL JADE MY BREAD 翡翠麦包	
CRYSTAL JADE KITCHEN 翡翠小厨		Bedok Mall #B2-K6	T (65) 6844 9622
Causeway Point #05-10	T (65) 6891 1779	Causeway Point #B1-K21	T (65) 6893 8123
Great World City #03-30	T (65) 6738 2911	Holland Village,	T (65) 6762 5372
Holland Village,	T (65) 6469 0300	No.2 Lor Mambong	
No.2 Lor Mambong		Ngee Ann City #B2-38	T (65) 6733 3323
Ngee Ann City #B2-38	T (65) 6238 1411	Suntec City #B1-114	T (65) 6835 7363
Plaza Singapura #02-32	T (65) 6336 2833	Franchise Outlet	
Suntec City #B1-112	T (65) 6884 5172	Heartland Mall Level 1	T (65) 6280 6738
Tampines Mall #B1-11	T (65) 6788 0633	Paya Lebar Square #01-30	T (65) 6341 6143
The Centrepoint #03-43	(coming soon)	,	` '
The Clementi Mall #03-54	T (65) 6659 9215	The Central #B1-18	T (65) 6238 5088
Westgate #04-42	T (65) 6465 9822	The Clementi Mall #B1-K9	T (65) 6570 8869
Zhongshan Mall #01-18	T (65) 6339 0283	United Square #B1-38	T (65) 6250 1228





